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P R O T O K Ó Ł   NR   XXII/16

z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 28 kwietnia 2016 r.

 

 

 

 

 

 

W obradach sesji wzięło udział 20 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta Augustowa,

- Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Sekretarz Miasta,

- Skarbnik Miasta,

- kierownicy wydziałów i referatów UM,

- kierownicy jednostek organizacyjnych miasta,

- dyrektor i prezesi spółek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- przedstawiciele prasy.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                  Obrady rozpoczęto o godzinie 16.10

                                                                                  i zakończono o 19.10

 

 

 

 

 

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

Protokół nr XXII/16 z obrad sesji RM z dnia 28 kwietnia 2016 r.



1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1. powołania Komisji Wyborczej do Rad Osiedli i ustalenia jej regulaminu,
2. zarządzenia wyborów do Rad Osiedli w Augustowie,
3. utworzenia Zespołu Szkół Samorządowych Nr 2 w Augustowie,
4. przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Zygmunta Augusta przy

ul. Rajgrodzkiej 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych,
5. przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3 w Zespole szkół Samorządowych im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy ul. Mickiewicza 1 w Augustowie

poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych,
6. przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego,
7. przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 6 im. Armii Krajowej przy ul. Tartacznej 21 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego,
8. nadania imienia Przedszkolu Nr 6 w Augustowie,
9. określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność Gminy Miasta Augustowa, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki

opłaty
za korzystanie z tych przystanków,

10. Budżetu Obywatelskiego Miasta Augustowa na rok 2017,
11. nadania medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa”,
12. zasad używania herbu, pieczęci i znaku promocyjnego Gminy Miasta Augustowa,

      ł)   zmian budżetu miasta na 2016 rok,

13. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016 – 2025.

1. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Augustowa
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2015.

2. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji RM z 31.03.2016 r.
4. Zapytania i wolne wnioski.
5. Zamknięcie obrad.

 

Ad. pkt 1

Otwarcie obrad

 

Obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz
– Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali obecnych jest 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. Powitał: Pana
Wojciecha Walulika
– Burmistrza Miasta, Pana Mirosława Karolczuka – Zastępcę Burmistrza Miasta,
Państwa Radnych, kierowników miejskich jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Miejskiego, dziennikarzy i gości.

 

Ad. pkt 2

Przyjęcie porządku obrad

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek obrad.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zgłosił wniosek o zmianę uchwały Rady Miejskiej dotyczącej opłaty adiacenckiej. Propozycja zmiany dotyczy zwolnienia z
opłaty mieszkańców, którzy współfinansują inwestycje przy swoich nieruchomościach lub ustalenia opłaty na poziomie minimalnym. Opłata adiacencka wzbudza
duże obawy wśród mieszkańców zainteresowanych współfinansowaniem budowy ulic miejskich. Uchwała powinna zostać podjęta na dzisiejszej sesji.

 

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta potwierdził, że docierają do niego sygnały zaniepokojonych mieszkańców. W związku z tym, że wielokrotnie
zapewniał, że opłata adiacencka nie będzie pobierana, poparł wniosek Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego.
Pan Burmistrz polecił Radcom Prawnym Urzędu Miejskiego przygotowanie projektu uchwały.

 

Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów.

 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby projekt uchwały dotyczący opłaty adiacenckiej był rozpatrywany w punkcie 5n porządku obrad natomiast w pkt. 5o
projekt uchwały
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie Gminy Miasta Augustów. Poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się.

 

 Ad. pkt 3

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta Augustowa

 



Rada Miejska przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta Augustowa z jego działalności
od 25 marca 2016 r. do 22 kwietnia 2016 r.

 

Ad. pkt 4

Interpelacje i zapytania radnych

 

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:

1. Zapytał, czy jeszcze przed sezonem letnim można oznakować parkometry informując właścicieli jednośladów o tym, że nie płacą za parkowanie tych
pojazdów. Przypomniał, że interpelację w tej sprawie składał rok temu.

2. Zwrócił uwagę, że klosze lamp oświetleniowych nad Kanałem Bystrym powinny zostać umyte, jak również powinna zostać sprawdzona ich szczelność.
3. Zwrócił uwagę, że niektóre drzewka na bulwarze nad Kanałem Bystrym są połamane lub uschnięte. Zapytał, czy ewentualne odsadzenie drzewek można

przeprowadzić
w ramach umowy pogwarancyjnej.

4. Zwrócił uwagę, że z przepompowni znajdującej się na rogu ulic Waryńskiego
i Myśliwskiej wydobywa się nieprzyjemny zapach. Poprosił o interwencję
w tej sprawie.

5. Zwrócił uwagę, że niedaleko miejsca gdzie zlokalizowana jest ww. przepompownia ustawiono kontenery PCK, wokół których powstało śmietnisko i teren
jest bardzo zaniedbany. Zapytał, czy działkę tą można odsprzedać właścicielce sąsiedniej nieruchomości. Zapytał, czy można ogrodzić teren wokół stacji
transformatorowej znajdujący się nieopodal ww. przepompowni ścieków.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:

1. Zapytała, czy Pan Burmistrz podjął decyzję na temat terminu i miejsca przeniesienia Świetlicy „Nasza Ostoja”.
2. Zapytała, w których miejscach i kiedy zostaną zamontowane nowo zakupione kosze na psie odchody.
3. Zapytała o dalsze losy Dworku Prądzyńskiego i możliwości zmodernizowania budynku będącego siedzibą Muzeum Kanału Augustowskiego.
4. W imieniu mieszkańców ulic Garncarskiej i Sadowej poprosiła o przykrycie rowu znajdującego się na jednej z działek.
5. W imieniu mieszkańców zapytała, czy będzie kontynuacja Programu Słoneczny Augustów.

 

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poruszyła następujące sprawy:

1. Zapytała, jakie działania zostaną podjęte w związku z orzeczeniem NSA na temat poboru opłaty za parkowanie w soboty. Zapytała, czy w najbliższą
sobotę mieszkańcy miasta i turyści mogą parkować bezpłatnie w Strefie Płatnego Parkowania.

2. Zapytała, czy sporządzono już program ustalający zasady umarzania
lub długoterminowego rozkładania na raty należności względem miasta Augustowa.

 

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, czy znany jest już wynik rozstrzygnięcia sądowego odnośnie do przetargu na odbiór odpadów komunalnych.

 

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica zapytał, czy od ostatniej sesji Rady Miejskiej poczyniono kroki mające na celu wyregulowanie oświetlenia ulicznego w
mieście w taki sposób, aby włączało się ono odpowiednio wcześniej.

 

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy:

1. Zwróciła uwagę, że mieszkańcy bloków przy ul. Ks. Skorupki mają problem
z wyjazdem na ulicę z uwagi na zaparkowane na chodniku samochody. Zapytała, czy istnieje możliwość zamontowania w tym miejscu lustra.

2. Zapytała, jakie kroki poczyniono celem przygotowania do sezonu plaży Bielnik. Przypomniała, że na tę inwestycję w budżecie zaplanowano kwotę 300
tys. zł.

3. Zwróciła uwagę, że na bulwarach przy ul. Rybackiej, na wysokości restauracji Weranda zamontowano słupek, który utrudnia przejazd samochodom
uprzywilejowanym. Zgłosiła propozycję, aby słupek usunąć lub zamontować składany.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski poruszył następujące sprawy:

1. Poinformował, że rozwiązany został konflikt kompetencyjny pomiędzy Starostwem Powiatu Augustowskiego a Podlaskim Urzędem Marszałkowskim
związany
z  Plażą Bielnik. Pan Radny zapytał, kiedy można spodziewać się uporządkowania tego miejsca, czyli usunięcia pozostałości pomostu i wysypania piasku
na plaży.

2. Zapytał, czy umowa pomiędzy Miastem a Stowarzyszeniem Społeczno
– Gospodarczym w Augustowie dotycząca utworzenia spółdzielni socjalnej nadal obowiązuje. Zapytał, dlaczego spółdzielnia do tej pory nie powstała.

 

Pan Radny Adam Wysocki poruszył następujące sprawy:

1. Zwrócił uwagę, że w ostatnich dniach naprawiono nawierzchnię na skrzyżowaniu
ulic Sucharskiego i Brzostowskiego. Pan Radny przypomniał, że wciąż liczy
na zmianę organizacji ruchu na tym skrzyżowaniu w związku z zapowiedzianą przez Pana Burmistrza debatą na temat reorganizacji ruchu na terenie
miasta Augustowa.

2. Kolejny raz zwrócił uwagę, że wiele drzewek i krzewów wokół targowiska miejskiego jest uschniętych. Zapytał, czy ewentualne odsadzenie tych roślin
objęte jest gwarancją i czy w ogóle planowana jest ich wymiana.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił propozycję, aby wzorem nagród przyznawanych sportowcom przygotować również program nagradzania mieszkańców
Augustowa uzdolnionych artystycznie.

 



 

Pan Radny Filip Jerzy Chodkiewicz zapytał, czy Urząd Miejski mógłby zbadać legalność cięć sanitarnych dokonywanych na drzewostanie w mieście
Augustowie. Zwrócił uwagę,
że zazwyczaj zabiegi te przeprowadzane są w bardzo drastyczny sposób.

 

Ad. pkt 5a

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji wyborczej do rad osiedli
i ustalenia jej regulaminu

 

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny zaproponował skład komisji wyborczej
do rad osiedli, tj.: Sebastian Piekarski, Andrzej Chmielewski, Dorota Dudzińska,
Beata Filipow, Beata Kapla, Michał Kotarski, Anna Sołtys. Zaproponował swoją osobę
na przewodniczącego Komisji.

 

Pani Radna Joanna Lisek zaproponowała, aby do ww. komisji dołączyli przynajmniej
przedstawiciele każdego z klubów w tej Radzie. Zasugerowała, aby to Przewodniczący zgłosił taką propozycję Radnym.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że nie ma uwag do zaproponowanego składu komisji. Zauważył, że każdy z
Radnych ma prawo zgłosić swoją propozycję.

 

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz stwierdziła, że trudno jej będzie głosować
nad zaproponowanym składem komisji wyborczej, ponieważ nie wszystkie osoby
są jej znane, a szczególnie ich kompetencje.

 

Pan Burmistrz zapewnił, że wskazane do komisji osoby są bardzo dobrymi pracownikami Urzędu Miejskiego i powierzone im zadanie wykonają perfekcyjnie.
Zwrócił uwagę, że praca w komisji jest głównie pracą administracyjną i techniczną, ale jeżeli ktoś z Radnych chciałby brać w nich udział, to nie ma ku temu
żadnych przeciwwskazań.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania komisji wyborczej do rad osiedli i
ustalenia
jej regulaminu. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/191/16 została podjęta 16
głosami za, przy
2 głosach przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /zał. nr 2/.

 

 

Ad. pkt 5b

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do rad osiedli
w Augustowie

 

Pan Sebastian Piekarski zgłosił propozycję zmiany terminów przeprowadzenia wyborów wskazanych w projekcie ww. uchwały. Zmiana podyktowana jest
potrzebą dostosowania systemu informatycznego do lokali wyborczych, ponieważ wybory najprawdopodobniej zostaną przeprowadzone w budynkach szkół. Pan
Sebastian Piekarski zaproponował następujące terminy:

- Osiedle Wschód – 2 lipca 2016 r., godz. 12.00 (I termin), godz. 12.30 (II termin);

- Osiedle Uzdrowisko – 9 lipca 2016 r., godz. 12.00 (I termin), godz. 12.30 (II termin);

- Osiedle Zachód – 3 lipca 2016 r., godz. 12.00 (I termin), godz. 12.30 (II termin).

 

Pan Radny Józef Świątkowski zgłosił uwagę, aby wybory przeprowadzić w niedzielę
a nie w sobotę, ponieważ wówczas będzie większa frekwencja.

 

Głos zabrała osoba z publiczności, której wypowiedź nie została zarejestrowana ze względu na wyłączony mikrofon. Odpowiedzi udzielił Pan Sebastian
Piekarski.

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w ww. sprawie zaproponowaną przez Pana Sebastiana Piekarskiego. W
głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania poprawka dotycząca przeprowadzenia terminów wyborów została
przyjęta 18 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do rad Osiedli w
Augustowie.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/192/16 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 3/.

 



 

Ad. pkt 5c

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Samorządowych Nr 2 w Augustowie

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 3 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Samorządowych
Nr 2 w Augustowie. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/193/16 została podjęta 14
głosami za, przy
3 głosach przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się /zał. nr 4/.

 

Ad. pkt 5d

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2
im. Zygmunta Augusta przy ul. Rajgrodzkiej 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy w związku z zakończonym naborem
do Przedszkola nr 2 istnieje potrzeba utworzenia jego dodatkowego oddziału w budynku Szkoły Podstawowej nr 2.

 

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu potwierdził, że nabór
do przedszkoli jest już zakończony i trwa procedura powtórnego naboru, ponieważ
w Przedszkolach nr 1 i 3 są jeszcze wolne miejsca. W Przedszkolu nr 2 na ul. Kopernika utworzony zostanie oddział w ramach zasobów lokalowych tegoż
przedszkola. Pan Kierownik poinformował, że po powtórnym naborze okaże się czy będzie potrzeba uruchomienia oddziału zamiejscowego Przedszkola nr 2.
Pozostałe dzieci, których nie uda się przyjąć
do Przedszkola nr 2, zostaną przyjęte do Przedszkola nr 1 lub nr 3. Poinformował,
że w Przedszkolu nr 6 utworzonych zostanie 7 oddziałów. Zgodnie z decyzją Burmistrza
dwa oddziały tegoż przedszkola będą zamiejscowe i rozpoczną pracę w zasobach lokalowych Zespołu Szkół Samorządowych.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 2
im. Zygmunta Augusta przy ul. Rajgrodzkiej 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/194/16 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 5/.

 

Ad. pkt 5e

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3
w Zespole Szkół Samorządowych im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy
ul. Mickiewicza 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym
się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 3
w Zespole Szkół Samorządowych im. 1 Pułku Ułanów Krechowieckich przy ul. Mickiewicza 1 w Augustowie poprzez likwidację oddziałów przedszkolnych. W
głosowaniu wzięło udział 19 radnych.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/195/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 6/.

 

Ad. pkt 5f

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4
im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 4
im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.



im. Marii Konopnickiej przy ul. Marii Konopnickiej 5 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/196/16 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 7/.

 

Ad. pkt 5g

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 6
im. Armii Krajowej przy ul. Tartacznej 21 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej Nr 6
im. Armii Krajowej przy ul. Tartacznej 21 w Augustowie poprzez likwidację oddziału przedszkolnego.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/197/16 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 8/.

 

Ad. pkt 5h

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 6
w Augustowie

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. projekt uchwały w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy z nadaniem nazwy przedszkolu
nie powinno się poczekać do czasu powstania nowej placówki i wybudowania budynku.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że nadanie imienia Słonecznej Szósteczki Przedszkolu nr 6 jest inicjatywą rodziców,
dzieci i kadry pedagogicznej.

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu Nr 6 w Augustowie. W głosowaniu wzięło
udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/198/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 9/.

 

Ad. pkt 5i

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych stanowiących własność Gminy Miasta Augustowa, warunków i
zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zapytała, czy przystanki, których nie wymieniono
w projekcie uchwały nie należą do Miasta.

 

Pan Sebastian Piekarski potwierdził, że pozostałe przystanki zlokalizowane są na drogach powiatowych, dlatego nie należą do Miasta.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych
stanowiących własność Gminy Miasta Augustowa, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków. W
głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/199/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 10/.

 

Ad. pkt 5j

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta Augustowa na rok 2017

 

Pani Radna Joanna Lisek stwierdziła, że regulamin rozdysponowywania środków finansowych w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2017 powinien zostać
zmieniony,
aby mieszkańcy nie byli tak zbulwersowani podziałem środków.

 

Pan Przewodniczący poinformował, że uczestniczył w pracach zespołu, który zajmuje
się opracowaniem nowego regulaminu.

Pan Sebastian Piekarski potwierdził, że rozpoczęto prace nad nowym regulaminem,
w którym uwzględnione zostaną wszelkie niedociągnięcia, które zdarzyły się do tej pory. Zachęcił wszystkich do udziału w pracach zespołu, ponieważ udział
społeczeństwa



w tworzeniu tego regulaminu jest bardzo oczekiwany. Podał adres e-mail, na który można przesyłać ewentualne uwagi: abo@urzad.augustow.pl.  
 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych do uczestnictwa w pracach zespołu, w których biorą udział również mieszkańcy.

 

Pan Burmistrz stwierdził, że dotarło do niego wiele pozytywnych sygnałów od mieszkańców na temat budżetu obywatelskiego. Zwrócił uwagę, że kwota
zaplanowana na ten cel w 2017 r. to 300 tys. zł. Wszelkie uwagi, które dotarły do burmistrza zostały przekazane zespołowi
i będą rozpatrywane podczas prac nad nowym regulaminem.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta
Augustowa na rok 2017.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/200/16 została podjęta jednogłośnie 19
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 11/.

 

Ad. pkt 5k

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Augustowa” Pani Irenie Drowdwiłło – Baturze i Przedsiębiorstwu
Żegluga Augustowska Sp. z o.o. w Augustowie

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta
Augustowa”.
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/201/16 została podjęta 18 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się /zał. nr 12/.

 

Ad. pkt 5l

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad używania herbu, pieczęci i znaku promocyjnego Gminy Miasta Augustowa

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad używania herbu, pieczęci i znaku
promocyjnego Gminy Miasta Augustowa. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr
XXII/202/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 13/.

 

Ad. pkt 5ł

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2016 rok

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu RM na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2016 r. projekt uchwały
w ww. sprawie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu niniejszej uchwały polegającą na dokonaniu zmian w zakresie wydatków
majątkowych w układzie zadań na 2016 rok, w związku z zarządzeniem nr 345/16 Burmistrza Miasta Augustowa
z dnia 25 kwietnia 2016 roku /zał. nr 14/.

 

Pani Radna Joanna Lisek zadała pytanie dotyczące środków finansowych zaplanowanych
w budżecie miasta na termomodernizację budynku Gimnazjum nr 1.

 

Pan Sławomir Sieczkowski wyjaśnił, że wniosek na termomodernizację ww. budynku
nie został złożony, ponieważ Podlaski Urząd Marszałkowski nie prowadzi. Kolejny nabór na termomodernizację prawdopodobnie odbędzie się w IV kwartale tego
roku, dlatego
w budżecie miasta pozostawia się środki finansowe na opracowanie dokumentacji technicznej, po to, aby pod koniec roku można było złożyć wniosek.
Rozstrzygnięcie naboru powinno odbyć się do końca marca 2017 r. Pan Skarbnik zapewnił, że zadanie będzie realizowane w 2017 r. pod warunkiem pozyskania
środków z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego.

 

Pani Radna Joanna Lisek zwróciła uwagę, że w 2017 r. we wskazanym budynku nie będzie już miało siedziby Gimnazjum nr 1.

 

Pan Sławomir Sieczkowski odpowiedział, że wniosek zostanie złożony
na termomodernizację budynku po Gimnazjum nr 1 ponieważ ogłoszone konkursy w ramach RPO Województwa Podlaskiego dotyczą termomodernizacji
budynków użyteczności publicznej.

 

Pani Radna Joanna Lisek zwróciła uwagę, że wniosek na termomodernizację Szkoły Podstawowej nr 2 nie został zakwalifikowany do realizacji, ponieważ nie
znalazł się na liście.

 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że dokumentacja budynku Gimnazjum nr 1 dopiero teraz jest przygotowywana i wnioski na termomodernizację ww. budynków zostaną
złożone.
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złożone.

 

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zwróciła uwagę, że jeżeli Miasto złoży dwa wnioski
na termomodernizację budynków w ramach środków RPO Województwa Podlaskiego, wówczas będzie miało mniejsze szanse na otrzymanie tychże funduszy.
Zapytała, która inwestycja będzie w tym wypadku priorytetowa.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że Miasto ma zamiar złożyć dwa, a nawet trzy wnioski licząc
na ich realizację. Przypomniał, że budynek Szkoły Podstawowej nr 2 przechodził
już częściową termomodernizację, ponieważ wymieniono w nim wszystkie okna.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2016 rok. W
głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/203/16 została podjęta jednogłośnie 20 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 15/.

 

Ad. pkt 5m

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2016 - 2025

 

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała,
że Komisja ds. Budżetu RM na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2016 r. projekt uchwały
w ww. sprawie zaopiniowała pozytywnie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
1 głosie wstrzymującym się.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa
na lata 2016 - 2025. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/203/16 została podjęta 17
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się /zał. nr 16/.

 

Ad. pkt 5n

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w
wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej

 

Pani Beata Kornelius omówiła projekt uchwały w ww. sprawie.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że skoro stawkę opłaty ustalono
na poziomie niższym od ewentualnych kosztów postępowania, to jego ewentualne wszczynanie mija się z logiką.

 

Pani Beata Kornelius wyjaśniła, że zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami burmistrz może wszcząć postępowanie w przedmiocie naliczenia opłaty
adiacenckiej. Z tego wynika, że może to zrobić, ale nie musi, o czym stanowią liczne orzeczenia sądów administracyjnych.

 

Pani Radna Joanna Lisek zapytała, czy uzasadnienie ww. uchwały opublikowane zostanie na stronie Urzędu, ponieważ dobrze by było, gdyby mieszkańcy
mogli się z nim zapoznać.

 

Pan Sebastian Piekarski odpowiedział, że do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego wysyłana jest uchwała bez uzasadnienia.
Uzasadnienie w tym wypadku jest wyjaśnieniem istoty opłaty adiacenckiej.

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej
opłaty adiacenckiej
z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/205/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy
braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 17/.

 

Ad. pkt 5o

Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta
Augustów

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu
utrzymania czystości
i porządku na terenie Gminy Miasta Augustów. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXII/206/16 została podjęta jednogłośnie 19 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się /zał. nr 18/.

 



Ad. pkt 6

Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Miasta Augustowa
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego za rok 2015

 

Pan Michał Kotarski – Asystent w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych złożył sprawozdanie z realizacji ww. programu /zał. nr 19/.

 

Pani Małgorzata Grygo – Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej RM poinformowała, że Komisja Społeczno – Oświatowa RM na posiedzeniu w
dniu 20 kwietnia 2016 r. zapoznała się z ww. sprawozdaniem i nie zgłosiła do niego żadnych zastrzeżeń.
Pani Przewodnicząca w imieniu organizacji współpracujących z Miastem w sferze pożytku publicznego serdecznie podziękowała Panu Michałowi Kotarskiemu za
fachową pomoc przy wypełnianiu wniosków.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho poprosił o ogłoszenie przerwy w obradach sesji.

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji.

 

Ad. pkt 7

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania

Na interpelacje Pana Radnego Jacka Truszkowskiego odpowiedzi udzielił Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta, Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca
Burmistrza,
Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Inwestycji.

Pan Wojciech Walulik w odpowiedzi na interpelację dotyczącą informacji na temat bezpłatnego parkowania przez motocyklistów w Strefie Płatnego Parkowania
zapewnił,
że sprawa zostanie przedstawiona operatorowi. Ponadto mieszkańcy zostaną powiadomieni
o fakcie, że w soboty parkowanie jest bezpłatne.

Pan Mirosław Karolczuk poinformował, że wszczęto już procedurę wyłonienia wykonawcy, który zajmie się umyciem kloszy lamp oświetleniowych w mieście.
Zapewnił, że sprawę połamanych drzewek na bulwarach Kanału Bystrego przekaże Wydziałowi Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.
Przyczyna nieprzyjemnego zapachu wydobywającego się z przepompowni ścieków przy ul. Waryńskiego zostanie zbadana. Zapewnił, że sprawdzi, kto jest
właścicielem nieruchomości, na której ustawiono kontenery PCK. Jeżeli okaże się, że właścicielem jest Miasto wówczas będzie można rozważyć ewentualną
sprzedaż tego gruntu właścicielowi działki sąsiedniej.

Pani Sylwia Bielawska przypomniała, że w IV kwartale 2015 r. ogłoszono przetarg na wyłonienie wykonawcy do mycia kloszy lamp ulicznych. Zapytała o wynik
tego przetargu.

Pan Józef Górski wyjaśnił, że mycie opraw oświetlenia ulicznego na bulwarach rzeki Netty, Kanału Bystrego i Kanału Augustowskiego należy do kompetencji
operatora, który dokonuje konserwacji oświetlenia ulicznego. Na przełomie maja i czerwca lampy zostaną umyte.

Pani Sylwia Bielawska zwróciła uwagę, że po zmianie operatora oświetlenia ulicznego stan tegoż oświetlenia uległ znacznej poprawie. Podziękowała Pani
Jolancie Jasionowskiej – Sarat za bardzo dobrą współpracę i szybką interwencję, jeżeli chodzi o zgłaszanie operatorowi wszelkich usterek, które bardzo
sprawnie są usuwane.

Pan Filip Chodkiewicz zasugerował, aby przy wymianie żarówek oświetlenia ulicznego,
czy innych prac serwisowych, Urząd zwracał uwagę, czy przy okazji tych czynności nie jest niszczona nawierzchnia, ponieważ takie sygnały do niego dotarły.

Pan Mirosław Karolczuk zwrócił uwagę, że sygnały, które docierają do Urzędu
o różnego rodzaju nieprawidłowościach są cenne, gdyż dzięki temu szybko można je usunąć. Podziękował Pani Radnej Sylwii Bielawskiej za współpracę z
Urzędem w tym zakresie.

 

Na interpelacje Pani Radnej Magdaleny Śleszyńskiej odpowiedzi udzielili:
Pan Burmistrz, Pan Zastępca Burmistrza, Pani Beata Kornelius – Radca Prawny, Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Inwestycji, Pani Joanna
Jaśko – p.o. Kierownika Wydziału Promocji, Turystyki, Kultury i Funduszy Zewnętrznych.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą Świetlicy „Nasza Ostoja” poinformował, że od 1 września tego roku Świetlica zostanie przeniesiona do
budynku Zespołu Szkół Samorządowych, gdzie obecnie mieści się Wydział Edukacji i Sportu Urzędu Miejskiego w Augustowie. Wydział ten jako pierwszy
zostanie przeniesiony do budynku,
w którym obecnie ma swoją siedzibę Gimnazjum nr 1.

Pan Mirosław Karolczuk poinformował, że montaż koszy na psie odchody odbędzie się przy współpracy Stowarzyszenia „Kudłacz”, i jeżeli rozwiązanie
spodoba się mieszkańcom
i sprawdzi się, wówczas zakupione zostaną dodatkowe kosze.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała, czy teren osiedla Spółdzielni Mieszkaniowej również zostanie wzięty pod uwagę.

Pan Mirosław Karolczuk oświadczył, że jego zdaniem Spółdzielnia Mieszkaniowa we własnym zakresie powinna zadbać o dodatkową infrastrukturę. Zapewnił,
że ze swojej strony będzie apelował do prezesa Spółdzielni, aby przyłączył się do akcji organizowanej w mieście.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz przypomniała, że na spotkaniu grupy radnych Rady Miejskiej poprzedniej kadencji, prezes deklarował swój udział w
przedsięwzięciu, ponieważ mieszkańcy bardzo na to liczą.

Pani Beata Kornelius w odpowiedzi na interpelację dotyczącą Dworku Prądzyńskiego wyjaśniła, że w tym wypadku wszelkie działania inwestycyjne uzależnione
będą od ewentualnego uporządkowania stanu prawnego własności gruntu. Obecnie trwają rozmowy
z właścicielem na drodze pozasądowej i w sytuacji, gdy nie uda się uzyskać porozumienia, wówczas Miasto wystąpi o zasiedzenie ww. nieruchomości.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą przykrycia rowu melioracyjnego na jednej z działek przy ulicach Garncarskiej i Sadowej wyjaśnił, że
Miasto posiada dokumentację projektową na budowę tych ulic, gdzie przewidziana jest zmiana stosunków wodnych poprzez przykrycie rowów.

Pan Burmistrz odpowiedział, że skoro jest już przygotowana dokumentacja, to w momencie, kiedy tylko uda się wygospodarować środki finansowe, rów



Pan Burmistrz odpowiedział, że skoro jest już przygotowana dokumentacja, to w momencie, kiedy tylko uda się wygospodarować środki finansowe, rów
melioracyjny zostanie przykryty.

Pani Beata Kornelius zwróciła uwagę, że mieszkańcy zainteresowani są tym tematem
i niektórzy z nich na własny koszt  przeprowadzają te inwestycje. 

Pani Joanna Jaśko w odpowiedzi na interpelację dotyczącą kontynuacji programu Słoneczny Augustów poinformowała, że na razie nie ma możliwości ubiegania
się o podobne środki finansowe. Poinformowała, że planowana jest realizacja Strategii Lokalnej Grupy Działania Kanał Augustowski, w ramach której
przewidziano środki finansowe na odnawialne źródła energii. Dodatkowo po takie środki będzie można również sięgać z Regionalnego Programu Operacyjnego.
Pani Kierownik stwierdziła, że zdaje sobie sprawę, że mieszkańcy oczekują, że będą mogli skorzystać z jak najwyższego poziomu dofinansowania, dlatego
zapewniła, że jak tylko pojawi się sposobność, Miasto będzie występować o takie środki.

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica zwrócił uwagę, że jeżeli program będzie realizowany przez gminę, wówczas mieszkańcy będą mogli skorzystać z wyższego,
nawet 85% poziomu dofinansowania, np. wymiany źródła ogrzewania.

 

Na interpelacje Pani Radnej Bożenny Łukaszewicz odpowiedzi udzielili: Pan Burmistrz, Pan Krzysztof Nosek – Prezes ATBS „Kodrem”.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą Strefy Płatnego Parkowania
poinformował, że w związku z wyrokiem NSA od najbliższej soboty opłata za parkowanie nie będzie pobierana. Zniesienie opłaty w soboty nie wiąże się z
żadnymi dodatkowymi kosztami, które musiałoby ponieść Miasto względem operatora, gdyby zniosło opłatę bez wyroku sądu. Przypomniał, że umowa z
operatorem obowiązuje do końca tego roku.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz przypomniała, że kilkakrotnie apelowała do Rady Miejskiej o zniesienie opłat za parkowanie w soboty.

Pan Radny Tomasz Bukłaho zwrócił uwagę, że pozytywnym aspektem całej sprawy był fakt, że o Augustowie przed długim weekendem zrobiło się głośno w
telewizji o zasięgu krajowym.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zwróciła uwagę, że Augustów był jednym z nielicznych miast w Polsce, w którym pobierano opłaty za parkowanie w soboty.
Zachęciła do zniesienia opłaty za parkowanie pojazdów hybrydowych wzorem wielu miast europejskich.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny poinformował, że opłata za parkowanie
w soboty była pobierana w wielu miastach Polski, szczególnie w miejscowościach nadmorskich.

Pan Radny Tomasz Dobkowski przypomniał, że pomysł na wprowadzenie opłaty
za parkowanie w Augustowie zrodził się wśród radnych Platformy Obywatelskiej.

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica poinformował, że Wrocław wprowadził ulgę
w podatku od nieruchomości, których obiekty przynajmniej w 50% były pokryte zielenią.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny przypomniała, że przyczyną wprowadzenia opłaty parkingowej nie były ewentualne wpływy z tej opłaty tylko
uporządkowanie trudnej sytuacji
z parkowaniem w naszym mieście.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą programu ułatwiania mieszkańcom spłat należności czynszowych przypomniał, że uchwała w tej sprawie
została podjęta przez Radę Miejską na ostatniej sesji. Zgodnie z uchwałą istnieje możliwość rozłożenia wierzytelności maksymalnie na 60 rat.

Pan Krzysztof Nosek poinformował, że podjęta przez Radę Miejską uchwała już funkcjonuje i zaowocowała zawarciem co najmniej 20 ugód z dłużnikami i
należności są już spłacane.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz przypomniała, że jeden z radnych miał pomysł, aby dług można było odpracować. Pan Burmistrz zadeklarował, że taki
program powstanie i będzie przedstawiony Radzie.

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt zarządzenia w tej sprawie jest już przygotowany
i zostanie wprowadzony w najbliższych dniach.

 

Na interpelacje Pani Radnej Joanny Lisek odpowiedzi udzielili: Pan Burmistrz,
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny, Pani Beata Konrnelius – Radca Prawny.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą rozstrzygnięcia sądowego przetargu na odbiór odpadów komunalnych podkreślił, że wszystkim zależy na
usługach
za korzystną cenę i aby spółka „Necko” nadal mogła istnieć na rynku. Wyjaśnił,
że podejmowane są działania, aby zapewnić ciągłość funkcjonowania Spółki zatrudniającej wielu pracowników. Uzasadnienie sądu będzie szczegółowo
analizowane i podjęte zostaną stosowne działania.

Pan Sebastian Piekarski poinformował, że zgodnie z wyrokiem sądu należy powrócić
do jednego z etapów postępowania przetargowego i ponownie przeanalizować złożone oferty.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała, czy w związku z przegranym rozstrzygnięciem sądowym Miasto będzie musiało ponieść koszty.

Pan Sebastian Piekarski poinformował, że w związku z tym, że sprawa została przegrana koszty sądowe w kwocie 75 tys. zł nie podlegają zwrotowi.

Pan Burmistrz stwierdził, że spółka „Necko” musi funkcjonować, ponieważ w przeciwnym razie budżet Miasta zostanie narażony na poważne konsekwencje
finansowe.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała czy Miastu nie grożą żadne konsekwencje finansowe w ewentualnych postępowaniach odszkodowawczych w
związku z przegraną sprawą.

Pani Beata Kornelius poinformowała, że sprawa dotycząca postępowania przetargowego na odbiór odpadów była prowadzona przez specjalistę do spraw
zamówień publicznych
i prawnika zewnętrznego. Postępowanie odszkodowawcze przysługuje każdemu, ale przed sądem należy udowodnić utracone korzyści, co jest trudne do
udowodnienia. Zaznaczyła, że w polskim prawie nie ma pojęcia tzw. szkody hipotetycznej.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zapytała czy firma, która wygrała przetarg czyli spółka „Necko” spełniła wszystkie kryteria wskazane w specyfikacji
przetargowej.

Pani Beata Kornelius odpowiedziała, że spółka „Necko” spełniła wszystkie wymogi wskazane w specyfikacji przetargowej, chociaż zaoferowana cena nie była
najniższa.

 



Na interpelację Pana Radnego Pawła Łukasza Kotwicy odpowiedzi udzielili:
Pan Burmistrz i Pan Józef Górski – Kierownik Wydziału Inwestycji.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą wyregulowania oświetlenia ulicznego w taki sposób, aby włączało się ono wcześniej, zapewnił, że
problem jest wnikliwie badany i o jego wynikach Radni zostaną poinformowano na najbliższej sesji.

Pan Józef Górski odpowiedział, że zwrócono się do operatora, a zarazem konserwatora oświetlenia ulicznego, aby złożył ofertę cenową na dostępne i
optymalne systemy sterowania, które można by zastosować w miejskim oświetleniu ulicznym.

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica zapytał, czy to sterowanie będzie dostosowane
do oświetlenia ledowego, które planowane jest do zamontowania w naszym mieście.

Pan Józef Górski odpowiedział, że urządzenie do sterowania oświetleniem ulicznym powinno być na tyle uniwersalne, żeby była możliwość sterowania każdym
systemem.

Pan Radny Tomasz Bukłaho zapytał, czy zapytanie ofertowe zostało wysłane tylko
do operatora, czy też do firm konkurencyjnych.

Pan Józef Górski odpowiedział, że zapytanie ofertowe zostało wysłane tylko do operatora.

Pan Radny Tomasz Bukłaho stwierdził, że zapytanie ofertowe powinno być wysłane
do innych firm, a nie tylko do operatora.

 

Na interpelacje Pani Radnej Sylwii Bielawskiej odpowiedzi udzielili: Pan Burmistrz,
Pan Józef Górski, Pani Beata Kornelius, Pan Mirosław Karolczuk. 

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą konieczności zamontowania lustra
na ul. Ks. Skorupki poinformował, że odpowiedź zostanie przygotowana na piśmie
po dokładnym przeanalizowaniu sprawy.

Pani Beata Kornelius w odpowiedzi na interpelację dotyczącą plaży Bielnik poinformowała, że Urząd Marszałkowski przysłał informację, że umarza
postępowanie związane
z pozwoleniem wodno – prawnym i przekazuje sprawę Starostwu Powiatowemu
w Augustowie, celem jej rozpatrzenia stosownie do kompetencji.

Pan Józef Górski poinformował, że 21 kwietnia 2016 r. do Urzędu Miejskiego wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu przez Starostę Augustowskiego
postępowania w zakresie rozbiórki pomostu na plaży Bielnik.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska stwierdziła, że w nawiązaniu do odpowiedzi
na interpelację dotyczącą kąpielisk, uzyskała informację, że na plaży Bielnik zostaną zatrudnieni pracownicy do obsługi w sezonie letnim. Zapytała, na jakim
etapie znajduje
się poszukiwanie tych osób, czy zabezpieczono środki na wypłaty tym osobom, jak również na zakup sprzętu.

Pan Burmistrz odpowiedział, że Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor CSiR przebywa
na urlopie, dlatego odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Pan Mirosław Karolczuk w odpowiedzi na interpelację dotyczącą demontażu
lub zamontowania składanego słupka na bulwarach naprzeciwko kawiarni „Weranda” zapewnił, że jeżeli nie będzie żadnych przeszkód natury prawnej,
niezbędne prace zostaną wykonane tak, aby umożliwić przejazd samochodom uprzywilejowanym.

Pani Beata Kornelius stwierdziła, że zamontowanie składanego słupka jest kwestią natury technicznej i w tym wypadku nie ma prawnych przeciwwskazań, aby
takie rozwiązanie zastosować.

 

Na interpelacje Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego odpowiedzi udzielili:
Pan Józef Górski, Pan Mirosław Karolczuk, Pan Wiceprezes Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych.

Pan Józef Górski w odpowiedzi na interpelację dotyczącą plaży Bielnik poinformował,
że budowa plaży obejmuje zmianę przebiegu linii brzegowej, na co Miasto otrzymało wstępną zgodę trwałego zarządcy jeziora Necko, tj. Regionalnego Zarządu
Gospodarki Wodnej. Zmiany można dokonać po opracowaniu dokumentacji projektowej obejmującej operat wodno – prawny i projekt budowlany. Aktualnie
przygotowywana jest dokumentacja przetargowa na wybór projektanta i plaża zostanie zrealizowana jesienią 2016 r.

Pan Radny Tomasz Dobkowski zapytał, ile trwa procedura przetargowa na wyłonienie wykonawcy na przygotowanie dokumentacji do uzyskania pozwolenia
wodno – prawnego
i projektu plaży.

Pan Józef Górski odpowiedział, że długość przygotowania ww. dokumentów uzależniony jest od wartości zamówienia. Przy zamówieniach do 30 tys. euro
terminy ustalane
są dowolnie i są na tyle optymalne, aby oferenci mogli się z nich wywiązać. Powyżej
tej kwoty terminy określa ustawa.

Pan Radny Tomasz Dobkowski  poinformował, że operat wodno – prawny, który wykonano na jego potrzeby 2 tygodnie temu kosztował 2 tys. zł brutto. Projekt
zmiany linii brzegowej prawdopodobnie będzie kosztował ok. 5 tys. zł, dlatego może nie warto tracić czasu na procedury przetargowe, które trwają i są
kosztowne. Stwierdził, że plaża powinna być przygotowana na sezon letni.

Pan Józef Górski stwierdził, że Urząd Miejski zobowiązany jest do transparentności niezależnie od wysokości zamówienia, dlatego ogłoszono przetarg.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski stwierdził, że odpowiedź kierownika wydziału jest niezadowalająca, dlatego o opinię w tej sprawie prosi obsługę prawną Urzędu
Miejskiego.

Pani Beata Kornelius odpowiedziała, że w swojej wypowiedzi nie odniesie się do wartości zamówienia. Potwierdziła, że jeżeli wartość zamówienia nie
przekracza 30 tys. euro nie ma konieczności ogłaszania przetargu nieograniczonego. Zwróciła uwagę na fakt, że stosowanie zaostrzonych procedur
przetargowych, nawet przy mniejszych kwotach jest także dopuszczalne. Stwierdziła, że nie odpowie na pytanie, czy działanie to jest racjonalne
i zasadne.

Pan Burmistrz zapewnił, że zrobi wszystko co w jego mocy, aby plaża Bielnik była uruchomiona w sezonie letnim i w tym celu niezwłocznie zostaną podjęte
działania.



Pan Mirosław Karolczuk w odpowiedzi na zapytanie dotyczące utworzenia spółdzielni socjalnej poinformował, że w tej sprawie Rada Miejska poprzedniej
kadencji podjęła uchwałę, ale najprawdopodobniej do tej pory żadna umowa pomiędzy Miastem
a Stowarzyszeniem Inicjatyw Społeczno – Gospodarczej nie została zawarta.

Wiceprezes Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych poinformował,
że spółdzielnia socjalna nie została powołana, ponieważ w Urzędzie Marszałkowskim
nie uruchomiono na ten cel żadnych środków finansowych.

 

Na interpelacje Pana Radnego Adama Wysockiego odpowiedzi udzielili:
Pan Burmistrz, Pan Krzysztof Nosek, Pan Józef Górski.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą zmiany organizacji ruchu
na skrzyżowaniu ulic Sucharskiego i Brzostowskiego poinformował, że planuje zorganizowanie debaty w czwartym tygodniu maja, na której m.in. zostanie
poruszony temat zmiany organizacji ruchu na tym skrzyżowaniu.

Pan Burmistrz w odpowiedzi na interpelację dotyczącą uschniętej zieleni wokół targowiska wyjaśnił, iż przyczyną takiej sytuacji jest brak odpowiedniej ilości
wody w podłożu
i rozwiązaniem w tym przypadku byłoby zastosowanie systemu nawadniającego.

Pan Krzysztof Nosek zapewnił, że uschnięte drzewka wokół targowiska zostaną wymienione i w tej sprawie zawarto już stosowną umowę. Wymiana uschniętej
roślinności nie gwarantuje, że będzie ona w tym miejscu rosła z uwagi na niedostateczną ilość wilgoci i nadmiar substancji mineralnych, głównie soli
zgromadzonej po okresie zimowym. Pan Prezes poinformował, że nasadzone zostaną rośliny odpowiednie do tak trudnych warunków.

Pan Józef Górski poinformował, że na przełomie 2013/2014 roku w ramach gwarancji odsadzono uschnięte drzewka i na początku maja dokonany zostanie
kolejny przegląd gwarancyjny. Podjęte zostaną starania, aby kolejna wymiana była również objęta gwarancją. W uzupełnieniu wypowiedzi Pana prezesa
poinformował, że umowa podpisana z wykonawcą przewiduje zbudowanie systemu nawadniania. Podkreślił, że za zły stan roślinności wokół targowiska, poza
czynnikami wymienionymi powyżej, współodpowiedzialni są jego użytkownicy.

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Tomasza Bukłaho dotyczącą opracowania programu nagradzania osób uzdolnionych artystyczne Pan
Burmistrz przychylił
się do ww. propozycji.

Pani Radna Sylwia Bielawska zasugerowała, aby formą nagrodzenia osób uzdolnionych artystycznie było wręczenie karnetu na basen czy na stadion miejski.

Pan Burmistrz stwierdził, że w tym wypadku lepszym rozwiązaniem byłoby wsparcie
w rozwoju potencjalnych talentów, w dziedzinie sztuki, w której się realizują. Powinno się umożliwić tym osobom czerpanie nauki od najlepszych. Osobom
wybitnym można by częściowo pokryć koszty nauki na uczelniach wyższych.

Na interpelację Pana Radnego Filipa Jerzego Chodkiewicza odpowiedzi udzielili:
Pan Sebastian Piekarski, Pan Burmistrz, Pan Zastępca Burmistrza.

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego dotyczącą zbadania legalności przycinki drzew na terenie miasta Pan Sebastian Piekarski wyjaśnił, że każdy
przypadek wymaga dokładnego sprawdzenia. Poinformował, że ustawa o ochronie przyrody wskazuje, że cięcia pielęgnacyjne wokół korony drzew mogą być
przeprowadzane pod warunkiem, że nie jest
to więcej niż 30%. Bardziej radykalna przycinka może mieć miejsce o ile zachodzi konieczność usunięcia obumarłych gałęzi lub utrzymywania uformowanego
kształtu korony drzewa.

Pan Burmistrz zgodził się, że na terenie miasta w wielu przypadkach przy okazji przycinki sanitarnej drzewa są uszkadzane i zamiast zdobić szpecą,
przykładem jest ul. Wojska Polskiego. Pan Burmistrz zapewnił, że podjęte zostaną działania, aby na przyszłość takich sytuacji uniknąć. Poinformował, że jesienią
Miasto przystąpi do opracowania programu utrzymania zieleni miejskiej. Zostanie zorganizowane spotkanie z radnymi powiatowymi
z okręgu miejskiego, na którym sprawa zieleni zostanie poruszona.

Pan Radny Filip Chodkiewicz zwrócił uwagę, że przy okazji cięć sanitarnych drzewa
w wielu przypadkach zostały pozbawione korony. Zapytał, czy można liczyć na to, aby Urząd przeanalizował te sytuacje pod kątem prawnym, tym bardziej, że
Burmistrz w świetle ustawy może, a nawet powinien w takich sytuacjach reagować.

Pani Beata Kornelius odpowiedziała, że należy dokładnie wskazać drzewo i ustalić stan faktyczny przed przycinką, aby stwierdzić czy dokonano jej prawidłowo
zgodnie
z normami ustawowymi. Zwróciła uwagę, że inne zasady przycinki obowiązują przy drzewostanie w pasie drogowym, a inne na terenie tzw. zieleni izolacyjnej
/przy drodze,
ale poza pasem drogowym/.

Pan Mirosław Karolczuk poinformował, że Wydział Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa
i Ochrony Środowiska wystąpił z pismem do Powiatowego Zarządu Dróg z prośbą
o udzielenie informacji i przesłanie dokumentacji na temat ostatnio przeprowadzonych zabiegów na czterech ulicach w mieście. Zwrócił uwagę, że sygnały o
całej sprawie napływają nie tylko od mieszkańców, ale i od instytucji, np. Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska.

Pan Radny Paweł Łukasz Kotwica zwrócił uwagę, że na pewnym odcinku
ul. Turystycznej, począwszy od Alei Kardynała Wyszyńskiego do przejazdu kolejowego
w wyniku tzw. cięć sanitarnych wszystkie drzewa iglaste – sosny, zostały ogołocone w taki sposób, że ich regeneracja jest niemożliwa. Poprosił o
przeanalizowanie przypadków cięć przy ul. Turystycznej.

Pan Radny Jerzy Chodkiewicz zapytał, czy Urzędowi Miejskiemu pomocna będzie dokumentacja fotograficzna ze wskazaniem lokalizacji zniszczonych drzew.

Pan Burmistrz poprosił o taką dokumentację.

 

Ad. pkt 8

Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Miejskiej z 31 marca 2016 r.

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XXI sesji RM



Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad XXI sesji RM
z 31 marca 2016 r., który został przyjęty jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. W głosowaniu
wzięło udział
18 radnych.

 

Ad. pkt 9

Zapytania i wolne wnioski

 

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z zaproszeniem wystosowanym przez Burmistrza Miasta Augustowa i Starostę Augustowskiego na uroczyste obchody 225 Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3
Maja
/zał. nr 20 /,

- z zaproszeniem na VI Zawody Wędkarskie o Puchar Prezesa Lokalnej Grupy Rybackiej /zał. nr 21/,

- z pismem Ministra Infrastruktury i Budownictwa do wiadomości Rady Miejskiej
o zaopiniowanie projektu rozporządzenia w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg krajowych i w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg krajowych /zał. nr
22/,

- z pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku informującym o powołaniu przez Wojewodę Podlaskiego Pana Zbigniewa Plaka na Naczelnego
Lekarza Uzdrowisk
w Województwie Podlaskim na okres od 5 kwietnia 2016 r. do 31 grudnia 2017 r. /zał. nr 23/,

- z pismem Przedszkola Nr 1 o pozostawienie na dotychczasowym pełnym wymiarze czasu pracy woźnych oddziałowych /zał. nr 24/,

- z pismem Towarzystwa Miłośników Ziemi Augustowskiej, w którym zwraca
się o zatrudnienie architekta miejskiego, przeznaczenie terenu nad rzeką Nettą oraz boiska Gimnazjum nr 1 pod budowę hotelu z kompleksem rekreacyjnym,
ponowne przeanalizowanie uchwały dotyczącej podatku adiacenckiego /zał. nr 25/,

- z pismem Przedszkola nr 6 dotyczącym nadania imienia Przedszkolu nr 6 w Augustowie /zał. nr 26/,

- z listem otwartym mieszkańca Augustowa dotyczącym opłaty adiacenckiej – Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nadawca pisma /obecny na
sesji/ zwraca się z prośbą o podanie pewnych informacji finansowych, które zostały przygotowane
i można odebrać je po sesji u Przewodniczącego Rady Miejskiej /zał. nr  27/,

- z pismem mieszkańców Augustowa dotyczącym drogi dojazdowej do działek ogrodowo
– rekreacyjnych „Słoneczny” oraz odpowiedzią Wydziału Inwestycji na to pismo/zał. nr 28/,

- z dwoma pismami mieszkańca Augustowa dotyczącymi plaży „Bielnik” i nieodpłatne przekazanie belek pochodzących z rozbiórki Mola Radiowej Trójki /zał. nr
29 i 30/.

 

Pan Radny Wojciech Krzywiński zadał pytanie, czy dzierżawa działek przy ul. Zarzecze
z przeznaczeniem pod działalność gastronomiczną dotyczy również obiektu gastronomicznego na Molo Radiowej Trójki. Zapytał kierownika Wydziału Inwestycji
czy przeprowadzono już rozmowy z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w sprawie budowy parkingu przy ul. Kasztanowej 46.

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że wskazana dzierżawa nie dotyczy obiektu gastronomicznego na Molo. Poinformował, że analizowana jest propozycja, aby
miejsce pod działalność gastronomiczną na Molo Radiowej Trójki wydzierżawić na 7 lat, aby dzierżawca mógł zainwestować w to miejsce tak, aby powstał
estetyczny, ładny obiekt. Jednym z kryteriów wyboru oferenta będzie m.in. projekt architektoniczny. Pan Burmistrz przypomniał, że będzie to obiekt sezonowy,
który zgodnie z prawem budowlanym po sezonie wakacyjnym musi zostać usunięty.

 

Pan Józef Górski odpowiedział, że nie prowadził rozmów z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej na temat budowy parkingu przy ul. Kasztanowej. Przypomniał,
że zapytanie Radnego zgłoszone na początku roku dotyczyło pasa drogowego ul. Kasztanowej
i czy sięga on do ściany frontowej budynku i odpowiedź na to pytanie Pan Radny uzyskał.

 

Pan Burmistrz wspomniał o kalendarzu imprez przygotowanym na tegoroczny sezon letni. Podkreślił, że organizowane imprezy cieszą się dużym
zainteresowaniem i bilety na niektóre
z nich zostały już wyprzedane. Poinformował, że folder pn.: „20 rzeczy, które można robić
w Augustowie” otrzymało I nagrodę za najlepsze wydawnictwo turystyczne w województwie podlaskim. Zaprosił wszystkich do korzystania z nowej strony
internetowej miasta.  Podziękował Pani Annie Samel za wykonaną pracę, która zaowocowała sukcesem.

 

Pan Radny Tomasz Bukłaho podziękował wszystkim zaangażowanym w przygotowanie kalendarza imprez, który po raz pierwszy od lat ukazał się tak
wcześnie.

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta w imieniu Burmistrza oraz swoim przekazał Radnym sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2015 rok
oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej, która pozytywnie opiniuje to sprawozdanie.

 

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu w nawiązaniu do pisma złożonego przez Panią Monikę Rowińską – Prezesa Oddziału Bibliotek
Polskich poinformował, że na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej zgłoszono propozycję, aby bibliotekarzom szkolnym zaproponować zwiększoną
liczbę godzin do pełnych etatów
i pracę bibliotek w godz. 12.00 – 17.00. Stwierdził, że dzięki takim godzinom pracy uczniowie mieli by większą możliwość korzystania z księgozbiorów szkolnych.
Pan Kierownik poinformował, że po konsultacjach z nauczycielami bibliotekarzami ww. propozycja została odrzucona.

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że propozycja zmiany czasu pracy bibliotek zgłoszona na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej



Pan Radny Tomasz Dobkowski zwrócił uwagę, że propozycja zmiany czasu pracy bibliotek zgłoszona na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej
polegała na rozpoczęciu tej pracy od długiej przerwy, czyli od godz. 11.00. Propozycja zmiany godzin pracy bibliotek szkolnych zwiększy ich dostępność,
ponieważ do tej pory biblioteki były otwarte
w godzinach, kiedy uczniowie przebywali na lekcjach. Po zmianie, szkoły będą mogły przejąć opiekę nad dziećmi po lekcjach, co pozwoli rodzicom na pracę bez
potrzeby jej przerywania. Pan Radny stwierdził, że należy zaapelować do bibliotekarzy, aby ponownie przeanalizowali propozycję, która umożliwi uczniom
korzystanie z zasobów bibliotek.

 

Pan Przewodniczący poinformował, że już od następnej sesji Rada Miejska rozpocznie pracę w systemie e-sesja, co wszystkim ułatwi pracę.

 

Ad. pkt 9

Zamknięcie obrad

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XXII sesję Rady Miejskiej w Augustowie.

 

 

Protokołowała:                                                                           Przewodniczył:

/Ewa Szczepańska/                                                                    Przewodniczący

                                                                                       Rady Miejskiej w Augustowie

 

                                                                                           /Filip Jerzy Chodkiewicz/
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